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ÚVODNÍ SLOVO 
Vážení spoluobčané,

léto uteklo jako voda a už je 
tu začátek nového školního 
roku. Věříme, že jste si léto 
užili v  klidu, v  pohodě 
a  předevš ím ve  zdraví . 
V  Kačici se  prázdniny nesly 
předevš ím v  táborovém 
duchu. Máme za  sebou dva 
t u r n u s y p i r á t s k ý c h 
příměstských táborů a  jeden 
t u r n u s s p o r t o v n í h o 
příměstského tábora. Děti si 
to užily a myslím, že si odnáší 
spoustu zážitků.
Co se  týče investičních akcí, 
tak ještě tento rok je v plánu 
vybudování nového chodníku 
k  rybníku a  také začne 
rekonstrukce č.  p. 140, resp. 
bývalé ordinace praktického 
l é k a ř e , k t e r á b u d e 
přebudována na  bytovou 
jednotku.
V  druhé polovině září nás 
čekají volby do zastupitelstva 
o b c e K a č i c e . U v n i t ř 
zpravodaje naleznete vložený 
i n f o r m a č n í l e t á k . P r o 
n á s l e d u j í c í o b d o b í j e 
registrováno v  obci Kačice 
pouze jedno volební uskupení 
nezávislých kandidátů. 

Daniela Veselská, Libor Němeček

oslední červnovou sobotu 
se  na fotbalovém hřišti 
v  K a č i c i j i ž p o d r u h é 

uskutečnil Kačický CHOBOTfest. 
Minulý rok se  akce pořádala při 
příležitosti oficiálního otevření 
rybníku Chobot. Tento rok byla akce 
z p e s t ře n a o  z k u še b n í ro čn í k 
Kačického CHOBOTtriatlonku. Ještě 
během dopoledne to vypadalo, že 
se  akce ani nebude moci uskutečnit, 
protože pěkně lilo, ale po  obědě 
se  krásně vyčasilo a  počasí bylo 
naprosto ideální.

Odpoledne odstartoval kačický 
triatlonek, kterého se  zúčastnilo 
celkem 21 dětí a 20 dospělých z nichž 
celkem 13 závodníků (5 dětí a 8 
dospělých) bylo místních. Budeme 
se těšit zase příští rok.

Po ukončení sportovní části dne 
následoval program pro děti i dospělé 
na  fotbalovém hřišti. Děti si mohly 
užít dětské skákací a  vodní atrakce. 
Dále pro ně by lo p ř ipravené 
i  malování na  obličej, balonkový 
klaun či bublinová show, to vše 
ve spolupráci s nadací C4C. Dospělí si 
pak přišli na  své u  stánku s  dobrou 
kávou, se  sladkými dobrotami či občerstvením. Po dětském programu pak 
následoval hudební program pro dospělé až do pozdních večerních hodin.

V závěru mi dovolte poděkovat firmě AGD Kačice s. r. o., která tuto akci 
finančně podpořila, stejně jako MAS Svatováclavsko z.s. A  zapomenout 
samozřejmě nesmíme ani na všechny, kdo se podíleli na přípravě, koordinaci 
a průběhu celé akce. MOC DĚKUJEME!

Daniela Veselská, místostarostka

CHOBOTfest a 1. ročník kačického 
CHOBOTtriatlonku 
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Jak to vidím já...

ážení spoluobčané,
v  předchozím zpravodaji jsem se  zmiňoval 
o  nelehké době, ve  které právě nyní žijeme. 

Ke  covidové pandemii a  válce na  Ukrajině se  přidala 
finanční a energetická krize…

Letos nás navíc čekají také komunální volby, a  to že 
se  v  naší obci přihlásilo pouze jedno sdružení 
nezávislých kandidátů je smutný fakt, který já 
neovlivním. 

Netuším, zda je to spojeno s  touto dobou a  nutností 
řešit spoustu záležitostí, které by nás dříve ani nenapadli, 
opravdu netuším.

Chtěl jsem se  rozepisovat, ale raději přikládám 
příspěvek jedné kačické slečny, který nám byl doručen na 
OÚ. 

Já věřím, že toto nelehké období, společnými silami 
překonáme. Krásné dny.

Libor Němeček, starosta obce Kačice

a k o ž t o j e d n a z  m n o h a 
obyvatelů mladší kačické 
generace, bych zde po  delší 
době ráda opět sepsala pár vět. 

Znát názory ostatních a  umět 
se vyjádřit je totiž podle mě poměrně 
dů lež i tá věc, která může být 
v mnohých případech i jakýsi klíč.

Osobně si myslím, že vůbec není 
na  škodu, když má vedení vesnice 
možnost kontaktu se všemi vrstvami 
obyvatel. Ať už jsou to senioři, 
dospělí či studenti a  děti. A  to 
se Kačici daří. 

Naše nynější zastupitelstvo je 
otevřeno všem názorům a nápadům, 
a  to nejen dospělých občanů ale 
hlavně i  dětských. To vede právě 
k  neustálému rozvoji a  pokroku 
obce. 

Například vystavění domovu pro 
seniory byla poměrně velká věc, 
kterou ocenilo mnoho z  nich ale 
i  jejich rodiny. Možná byste to ani 

neřekli ale takovýto, dalo by se  říci 
luxus, jen tak někde nepohledáme. 

C o a l e p o d l e m ě p o t ě š i l o 
předevš ím mé vrstevníky, ale 
samozřejmě i  všechny ostatní, a  to 
nejen občany Kačice, je realizace 
rybníku Chobot. Řekla bych, že se to 
doopravdy povedlo. Hlavně bych 
chtěla pozdvihnout i  rychlost 
výstavby. Jsou tomu už mnohé 
měsíce, co to tam žije. Na  jaře 
procházky a  posezení na  lavičkách, 
v  létě koupání a opalování a v zimě 
jsou to především brusle. Navíc 
nejen od Chobotu vedou stále nové 
upravené cesty. Věřím, že je ale 
všichni už mají prošlé. A  kdo ne, 
může ve  volné chvíli vyrazit 
prozkoumat stále více dostupné 
okolí Kačice.

V Kačici žiji od svého narození. Je 
možné, že si těchto věcí všímám víc, 
čím jsem starší. Myslím ale, že 
se  toho zde se  stávajícím za-

stupitelstvem za  poslední roky 
hodně změnilo. Už nám veškeré 
plány a  projekty připadají nejspíš 
jako samozřejmost. Asi nikdo si ale 
neuvědomujeme, kolik je za  tím 
vším práce.

Na závěr bych tedy chtěla, doufám 
za  nás za  všechny, poděkovat 
kačickému zastupitelstvu. I  když 
se  tento rok k  volbám nepřihlásila 
žádná jiná strana, bylo by dle mého 
názoru velmi užitečné jít volit. 

Pokud jste také zaznamenali 
změny, a  jste spokojeni, nebylo by 
od věci vyjádřit jakousi podporu, či 
souhlas, že se vám tu žije dobře. Já 
mohu podporu vyjádřit pouze 
podobným způsobem, jako tento 
článek. Možnost volit bohužel zatím 
nemám. Mnozí z  vás však ano, tak 
by byla škoda ji nevyužít.

Laura Fikesová (16 let)

 SLOVO STAROSTY

aše obec provozuje jako jedna z  mála obcí 
v našem okolí dobře vybavený sběrný dvůr. Je 
nutno podotknout, že za  toto vděčíme 

předchozímu zastupitelstvu.
Tato služba obyvatelům je velice obsáhlá a pro občany 

i  obec velkým přínosem. Avšak pro obec samotnou je 
provoz sběrného dvora také jistou zátěží, jak finanční, tak 
provozní. S tím se samozřejmě vypořádáme, ale prosíme 
také vás občany o  součinnost při ukládání odpadů 
a druhotných surovin. 

Jedná se  předevš ím o  ukládání ob jemného 
komunálního odpadu. Vozte, prosím, skříně apod. co 
nejvíce rozebrané, aby bylo možné kapacitu dvora využít 
na  maximum. Co se  týče ukládání papíru, tak ten je 
potřeba přivážet vytříděný, tzn. noviny a  časopisy 
dohromady a  odděleně pak kartony, pokud možno co 
nejvíce složené na  plocho. Ušetříte tím našim 
zaměstnancům spoustu práce a  nám všem finanční 
prostředky za odvoz kontejnerů.

Děkuji.
Libor Němeček, starosta obce Kačice

ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ

Z OBECNÍHO ÚŘADU 
Kromě úvodního slovo pana starosty se můžete začíst například do článku, který nám 
zaslala mladá studentka z Kačice. Článek se mimo jiné dotýká aktuálního tématu 
konunálních voleb. Závěrem pak naleznete pár slov k odpadovému hospodářství.
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KAČICKÉ UDÁLOSTI 
Během letních prázdnin se opět uskutečnily dva turnusy příměstských táborů s pirátskou 
tématikou a jeden turnus sportovního tábora. Tábory jsou spolufinancovány 
Ministerstvem práce a sociálních věcí z Operačního programu Zaměstnanost.

  Kačici se  i  tento rok 
o  prázdninách s  dětmi 
s p o r t o v a l o , a  t o 

na  příměstském sportovním táboře 
v  termínu 8. 8. - 12. 8. 2022. Je to již 
podruhé, co se na pozemku základní 
školy a v okolí obce uskutečnil tábor 
s  výhradně sportovní tématikou. 
Bylo přihlášeno 30 dětí z  Kačice 
a okolí. Děti se seznámily s různými 
sporty, s  jejich pravidly a  také 
dostaly inspiraci, jak lze trávit svůj 
volný čas.

První den byly děti rozděleny 
do třech družstev dle věku, aby jejich 
výkony a  sportovní schopnosti byly 
na podobné úrovni.

 Následovala výuka první pomoci, 
při které se děti naučily základy 
první pomoci. Odpoledne jsme se 
věnovali  míčovým sportům jako je 
házená, basketbal a florbal.

Druhý den to byl pro změnu  
badminton a po  obědě jsme se 
s  d ě t m i p ř e s u n u l i v l a k e m 
na tenisové kurty na Stochov. Děti si 
vyzkoušely, jak vypadá trénink 
t e n i s u v če t ně o d p a lů m í čků 
z  tréninkového stroje ale i  sbírání 
míčků a úklid kurtu.

S t ř e d a p a t ř i l a b a s e b a l l u . 
Na  fotbalové hřiště dorazili trenéři 
z  Miners Kladno, kteří si pro děti 
p ř i p r a v i l i t r é n i n k a  u k á z k u 
baseballu. Děti si vyzkoušely odpaly, 
hody, běh na metu.

Další den tábor navštívili pejsci, 
kteří v  parku na  dětském hřišti 
předvedli ukázku sportu Hoopers. 
Děti  měly možnost si vyzkoušet 
trénink se  psem, dávat mu povely 
a  vést ho po  překážkové dráze. 
Následovala přednáška o  psech, 
jejich životě, potravě a také o útulku 
pro psy. Odpoledne proběhla 
u  rybníka Chobot balónková bitva, 
děti se  mohly vykoupat a  také 
se  plavit na  paddleboardech. 
Neplavci se  vyřádili na  voru 
v mělčině.

P o s l e d n í d e n s e  v y r a z i l o 
na  lezeckou stěnu v Kladně. Všichni  
si vyzkoušeli lezení na  bolderu, což 
je lezení na  nízké stěně bez jištění 
s měkkou dopadovou plochou. Dále 
lezli s  jištěním na 17 m vysoké stěně 
s  různou náročností. Vše probíhalo 
za  dozoru zkušených instruktorů. 
Odpoledne nechybě la odměna 
v  podobě kopečkové zmrzliny z 

2AD. Na závěr se konalo rozloučení 
s  táborem, kde se  sešli rodiče 
a  zhlédli vystoupení svých dětí – 
ukázku první pomoci. Nechyběla ani 
společná vybíjená a mnoho dobrot k 
tomu.

Cílem tábora bylo, aby si děti 
na  vlastní kůži vyzkoušely různo-
rodé sporty a měly tak z čeho vybírat 
při své sportovní aktivitě. 

Šárka Rácová, vedoucí PT 

SPORTOVNÍ TÁBOR KAČICE 2022

okud se  vám o  prázdninách zdálo, že se  po 
Kačici pohybují malí a  velcí piráti, zrak vás 
nešálil. Hned dvakrát zde přistál Jack Sparrow 

se svou rozpadlou bárkou a ještě rozpadlejší posádkou.   
Rozhodl se zde najmout co nejvíc nových pirátů, kteří 

by mu pomohli prolomit dávnou kletbu. Jelikož 
se  Kačice a  okolí hemží 

s t a t e čným i d ě t m i , 
n e b y l a o  z á j e m c e 
n o u z e . P ě t i d e n n í 
dobro-družnou plavbu 
si piráti užili. 
 Prozkoumali mnohá 
neznámá místa, vydali 
se na nejednu mořskou 
výpravu a  dokonce 

se  dozvěděli i  něco 
o podmořském světě.   

Počasí nám přálo, 
moře bylo kl idné 
a  n i k d o n e t r p ě l 
m o ř s k o u n e m o c í . 
Všichni piráti tak 
po  pětidenní plavbě 
bezpečně přistáli 
v přístavu, s truhlou 
plnou ztracených 
mincí z  Aztéckého 
pokladu. 

Kletba byla zrušena a  Jack se  svou posádkou mohl 
spokojeně odjet za dalším dobrodružstvím.

Jana Vaníčková, vedoucí PT

PIRÁTSKÁ VÝPRAVA
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ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLIČKY 
Začal nový školní rok a my jsme se ve školce opět setkali se svými kamarády. Vyprávěli 
jsme si o svých zážitcích z prázdnin a o dalekých cestách.

AKTUALITY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
Hurá, všichni se  vracíme po  prázdninách do  školy! Prázdniny nám utekly jako voda, 
všichni jsme odpočatí a vracíme se do školy. 
První den 1. září byl asi největším zážitkem pro naše prvňáčky, kteří přišli v doprovodu 
svých rodičů.

e t o s n a s t o u p i l o 1 2 
prvňáčků. Přivítal je pan 
starosta a popřál jim hodně 

úspěchů. Všichni byli zvědaví 
a určitě se do školy těšili. První dny 
měli možnost aklimatizace, měli 
upravený rozvrh. Rodiče absolvovali 
první informativní třídní schůzku, 
kde jim byly podány informace 
o chodu školy, seznámení se školním 
řádem a další důležité informace. 

Od 2.  září budou v  provozu obě 
oddělení školní družiny. Vedoucí 
v y c h o v a t e l k a p a n í Ve r o n i k a 
H l u š i č k o v á b u d e z á r o v e ň 
pokračovat jako asistentka pedagoga 
a  opět povede sportovní kroužek 
„ Dě t i n a  s t a r t u “ . P a n í J a n a 
Vaníčková bude mít oddě lení 
starších žáků v  hnízdě, kde bude 
provádět různě zaměřené aktivity. 

Ve  šk o l e b u d e p o k r a čo v a t 
i  kroužek anglického jazyka pod 
vedením paní učitelky Viktorové. 
Pod mým vedením bude probíhat 
logopedie ve škole, v mateřské škole.

 Žáci se  speciálními vzdělávacími 
potřebami budou mít zajištěnou 
speciálně pedagogickou péči, kterou 
zajišťuje paní učitelka Barešová 
a  doučování žáků povede paní 
učitelka Hrabalová. 

Od  zář í nastoupí na  pozici 
asistentky pedagoga paní Hrbková, 
která nahradí paní Fenclovou, která 
odešla na mateřskou dovolenou.

Prvňáčci jako každoročně absolvují 
focení do MF DNES a  to 9.  9. Je to 
prima akce, kdy žákům vyjde 
fotografie v  příloze MF a  ještě si 
budou moci zakoupit pěkný set 
fotografií.

Během prázdnin proběhly ve škole 
úklidové práce, my pedagogové, 
jsme si chystali nové pomůcky 
a připravovali se na „své“ žáčky.

O kroužcích, které budou ve  škole 
probíhat od  října, dostanou žáci 
i rodiče včasné informace.

Určitě navážeme na  spolupráci 
s místní knihovnou, protože projekty 
a  besedy s  paní knihovnicí, které 
nám zajistila, byly vždy zajímavé 
a  v y d a ř e n é . Z á r o v e ň m y 
pedagogové budeme vytvářet plán 
prací, projektů a aktivit pro žáky, aby 
kromě učení mě l i i  zaj ímavé 
a poutavé akce.

Seznámila jsem Vás s  úvodem 
do  nového školního roku. Jsme 
odpočatí a určitě se na sebe všichni 
těšíme.

Mgr. Jitka Jindáčková, 
ředitelka školy

o naš í školičky letos 
nastoupilo 12 nových dětí. 
Mezi nimi jsou i dvouleté 

děti. Na  režim školky si tyto děti 
zvykly celkem dobře. Ještě bude 
trvat, než se  z  dětí stanou parťáci 
a kamarádi. Všem dětem se  líbí hry 
na  školkové zahradě, hřišti i  hry 
v pískovišti. Děti lezou na skluzavku 
p o  l a n o v é m ž e b ř í k u n e b o 
po horolezecké stěně.

V  letošním školním roce 
nabízíme pro děti tyto kroužky: 
kroužek anglického jazyka, 
kreativní výtvarný kroužek 
Tvořílci a sportovní kroužek Děti 
na startu.

V  letošním školním roce nás 
čeká pokračování celoročního 
projektu ve  spolupráci s  místní 
k n i h o v n o u p o d n á z v e m 
„S  knížkou do  života“. Každé 
d í t ě d o s t a n e b a ť ů ž e k 

s  motivačním setem a  bude plnit 
ú k o l y s  p a n í k n i h o v n i c í                   
a pí. učitelkami i s rodiči.

Celý rok budeme spolupracovat 
s  lektorkou Bárou na  projektech 
týkající se ekologie a přírody.

I  letos do  naší školky dorazí 
loutkové divadlo Vodníček s novými 
pohádkami. S  dětmi jsme využili 
krásného a  slunečného počasí a  šli 

jsme se  podívat k  našemu rybníku 
Chobot. Cestou jsme zdolávali různé 
překážky. Šli jsme po  lávce u brodu 
přes potok Kačák, běhali jsme 
po  strništi, zkoumali jsme zrnka 
pšenice i  celé klasy. U  Chobotu 
na  nás čekalo hejno kachen. Tento 
pěší výlet se všem líbil.

Uži jeme si barevný podzim. 
Budeme sbírat barevné listy, lepit je, 

stříhat ovoce z barevných papírů, 
modelovat zeleninu. Také si 
venku budeme hrát v  lese 
s  rů z ným i p ř í r o d n i n a m i , 
ze kterých někteří kamarádi umí 
postavit úžasné malé domečky. 
Pokud bude foukat vítr, půjdeme 
společně pouštět draka.
Až se  úplně ochladí a  my 
začneme chodit na  procházky, 
pak se už budeme společně těšit 
na advent.

Zuzana Pokorná, učitelka v MŠ
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INFORMACE Z KNIHOVNY 
Léto už se sice chýlí ke konci, ale v naší knihovně prázdniny neplatí, pojďte se podívat, co 
jsme pro vás připravili.

KAČICE LETÍ 
K  létu patří zážitky. A  děti je potřebují dvojnásob. Ještě víc jich potřebují dospívající 
junioři. Již v  loňském roce jsme se přesvědčili, že po něčem takovém děti v  tomhle věku 
doslova prahnou. Ano, Survival Camp není pro každého, ale my víme, že už teď máme 
silné a statečné jádro.

  l e t o šn í m r o c e j s m e 
koncipovali Survival Camp 
mnohem odvážněji. Přidali 

jsme jeden den navíc a  většinu času 
jsme trávili mimo civilizaci. Účastníci 
si mohli kromě jiného vyzkoušet 
na  vlastní kůži přípravu jídla 
ve volné přírodě. Pro mnohé to byla 
vůbec první zkušenost s  vařením. 
Ste jně tak se  nauč i l i postavit 
bezpečné tábořiště pro celou skupinu. 
Hned první den bylo nejdůležitější 
přežít tropické vedro, kdy ve  stínu 
b y l o 3 0  s t u p ň ů , k  t o m u 
d v a c e t i k i l o m e t r o v ý p o c h o d 
s kompletní výbavou na zádech. Tuto 
zatěžkávací zkoušku všichni zvládli 
a my už věděli, že se  z  téhle party 
stane skvělý tým. A  o to nám šlo 
nejvíc. O  to, aby se  děti, které se  navzájem neznají, 
spojily v  jeden fungující živý organizmus. Nemalou 
zásluhu na  tom mají všichni instruktoři, kteří po  celou 
dobu zkušeně pracovali se  skupinou i  s jednotlivci. 
Každý z  instruktorů měl svou jasnou pozici. Gabi 

se  staral o  to, aby program běžel 
tak jak má. Jeremy měl na starost 
survivalové aktivity, které vedl 
pouze v  angličtině a  rozvíjel tak 
i  jazykové dovednosti účastníků. 
Š t ě p á n b y l z o d p o v ě d n ý 
za  správné klima ve  skupině 
a  zdraví všech zúčastněných. 
Aneta pečlivě dohlížela, zda je 
vše, jak má být a Lukáš s Filipem 
pomáhali tam, kde bylo potřeba. 
Já jsem doplňovala zásoby 
a modlila se, aby celé šestidenní 
p u t o v á n í d o b ř e d o p a d l o . 
A  dopadlo . Rodičům jsme 
předávali nadšené a  spokojené 
kluky a  holky, kteří ušli desítky 
kilometrů, zvládli noční evakuaci 
a  p ř e c h o d z a k o u ř e n ým 

prostředím, zdolali kus Berounky a  v závěru přežili 
i spláchnutí bouřkou. Všem zúčastněným z celého srdce 
děkuji za odvahu a vytrvalost do toho se mnou znovu jít. 
Přežili jsme! Těším se zase za rok.

Jana Vaníčková, vedoucí táboru 

  p o č á t k e m p r á z d n i n 
se  v  knihovně dolaďovala 
realizace dotace z KÚSK. 

Děkuji za  Vaši laskavou toleranci, 
jelikož se  vše děje za  provozu 
a někdy to není snadné. Během září 
bychom měli vše dokončit a  vy 
se tak můžete těšit na nové osvětlení, 
vybavení pro děti (sedáky a zázemí), 
n o v ý n á b y t e k , P C k o u t e k 
s přístupem nejen do online katalogu 
a další technické vybavení k realizaci 
š i ro k é h o p ro g r a m u p ro dě t i 
i dospělé.

Můžete se  těšit na  nové knihy 
z  beletrie i  naučné literatury, pro 
malé i  velké, které se  pro vás přes 
léto katalogizovaly. Přibylo k  nim 
nově i  několik her z  naučné edice 
Kvído od Albi. 

V plném běhu je Čtenářská výzva 
pro dospělé čtenáře, do  uzavření 

zbývají ještě 4 měsíce, a tak, kdo má 
odvahu, může se  stále přidat 
a  přečíst knihy k 20 různým 
tématům. Zdá se  vám to hodně? 
Někteří čtenáři odcházejí běžně s 6 
až 7 knihami na měsíc. Díky výzvě 
můžete objevit nové autory a  žánry, 
tak co říkáte? 

P o k r a č u j e m e v  p r o j e k t u 
„ S  k n í ž k o u d o  ž i v o t a – 
Bookstart“ pro děti od 3 do 6  let 
a  jejich rodiče. Z  mateřské školy 
se  přesuneme do  knihovny, kde 
budou probíhat naše společná 
setkání. Prosím sledujte Facebook 
a  vývěsku u  vchodu do  areálu MŠ 
pro další informace o  konání 
p ro g r a m u . Těš í m s e  n a V á s 
a  d o u f á m v  d a l š í s e t k á n í 
a  pokračování této spolupráce 
na rozvíjení čtenářské gramotnosti.
Že jste tu ještě nebyli anebo jste tu 

n o v í ? N e b o j t e s e  z e p t a t , 
porozhlédnout se u nás, a případně 
se  rovnou zaregistrovat: roční 
registrace dospělí 50,-; děti 25,-. 

Katalog knihovny: www.kacice-
katalog.kkckl.cz (co nenajdete přímo 
u nás, můžeme pro vás objednat).

Lenka Pokorová, knihovnice

http://www.kacice-katalog.kkckl.cz
http://www.kacice-katalog.kkckl.cz
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ým starší přípravky i nadále 
zkušeně a  vytrvale vede 
t r e n é r J i ř í B a r o c h . 

V  poslední době mu velice pomáhá 
jeden z tatínků, a to Tomáš Martinec. 
Dětí na  trénincích a  na  zápasech je 
stále víc a  víc. Rodiče jezdí děti 
podporovat jak na  tréninky, tak 
i  na  zápasy. Dětem se  již v minulé 
s e z ó n ě p o d a ř i l o z a b o d o v a t 
v několika zápasech a je radost vidět, 
když po trávníku našeho hřiště běhá, 
sportuje, a hlavně reprezentuje tolik 
dětí. Jen tak dál!!!!! Poděkování 
trenérovi a jeho asistentovi je v tomto 
směru opravdu veliké, a  hlavně 
na místě.

V  jarní části soutěže minulého 
ročníku se  A-týmu moc nedařilo. 
Několikrát byl problém se  dokonce 
sejít na  zápas. Za  celou kariéru 
u kačického fotbalu nepamatuji ať už 
jako hráč nebo nyní jako předseda 
klubu, že by se  náš klub nedostavil 
na  mistrovský zápas. Opravdu 
smutné. Z  toho samozřejmě byla 
nemalá pokuta ze  strany Okresního 
fotbalového svazu. Budu doufat, že 
toto se  již nebude nikdy opakovat. 
Nyní byl kádr doplněn o nové hráče 
a  budu věřit, že klukům se  podaří 
vstup do nové sezóny. Jelikož se náš 
klub umístil v  soutěži na posledním 
místě, do nové sezóny nastupuje A-

tým ve 4.  třídě. Dlouhé 3  sezóny 
se  nám podařilo ve 3.  třídě udržet, 
ale bohužel minulá sezóna byla již 
nad naše síly. Nevadí a  věřím, že 
kluci opět zabojují, opět se  bude 
dařit a  budeme hrát třeba zase 
o postup.

Rozpis zápasů bude k  dispozici 
na  kabinách SK Kačice, případně 
na  sociálních sítích. Děkujeme 
za  podporu v minulé sezóně a  v té 
nové se určitě budete mít na co těšit. 
Sportu zdar a  kačickému fotbalu 
zvlášť.

František Tancoš, 
předseda SK Kačice

Z ČINOSTI MYSLIVCŮ 
Stručně z  činnosti myslivců v  první polovině mysliveckého roku 2022. Myslivecký rok 
začíná 1.  dubna. Nekopíruje tedy kalendářní rok. V  dubnu jsou vyhotoveny hlavní 
plánovací doklady a  po  jejich schválení držitelem a  uživatelem honitby Kačice, je 
myslivecký hospodář předává na  odbor životního prostředí Magistrátu města Kladno 
k dalšímu zpracování.

NOVINKY Z SK KAČICE 
Začíná sezóna 2022/2023 a  kačický fotbal bude opět další sezónu rozdávat plno 
sportovních zážitků.Nová sezóna je před námi, a  tak se můžete těšit na  plno fotbalové 
radosti, kterou přinese tým dětí a A-týmu.

  té době (v  dubnu) provádí myslivci také 
desinfekce a opravy krmných zařízení.
Rokem 2022 byla obnovena regionální výstava 

mysliveckých trofejí v  Žilině. Náš spolek se  zúčastnil 
osmi trofejemi srnčí zvěře, získanými v  mysliveckém 
roce 2020-21.

V  květnu jsme ve  spolupráci s  AGD Kačice 
a  dobrovolníky z  okruhu paní Křesákové, prováděli 
vyhánění srnčí zvěře (záchranu srnčat), před sečením 
travních porostů zemědělskou technikou. Členy našeho 
spolku, byly rovněž “zalapovány“ všechny velké louky 
v  honitbě speciálními chemickými odpuzovači. 
Následný monitoring nezjistil úhyny srnčí zvěře při 
sklizni pícnin.

Pro vyhledávání srnčat v  lučních porostech a  jejich 
záchranu, zvažujeme nákup dronu s termokamerou.

Začátkem června proběhly cvičné střelby z malorážky 
a 4. ročník Memoriálu Jana Bolka ve střelbě z kulovnice 
na  střelnici Píska u  Křivoklátu. V  soutěži ve  střelbě 
z malorážky zvítězil pan Lukáš Brodský a v memoriálu J. 
Bolka pan Vladimír Kadlus.

Zvýšenou pozornost jsme věnovali ochraně 
zemědělských kultur, zejména kukuřice, před černou 
zvěří. Kukuřice byla v  letošním roce zaseta v  naší 
honitbě celkem ve  výměře cca 111  hektarů (v  katastru 
Honice 58 hektarů a v katastru Nové Strašecí 53 hektarů). 
K zaseté kukuřici byly zavezeny posedy pro lov a plašení 
černé zvěře. 

Bohužel koncentrace černé zvěře se v těchto kulturách 
zvyšuje. Proto byly stanoveny noční služby. Pro ochranu 
brambor pana Fišera (před divočáky), byla umístěna 
mobilní kazatelna (uzavřený posed) na  Stratech. 
Současně byly použity chemické odpuzovače. Obdobné 
odpuzovače jsme použili i  u brambor pana Čermáka 
v sadu u Nového Strašecí.

V  honitbě jsme umístili několik fotopastí pro denní 
i noční pozorování a sčítání zvěře. Bohužel se nám stává, 
že fotopasti nenechavci ukradnou. Do  budoucna je 
zakódujeme, tím sice nezabráníme jejich zcizení, ale 
znemožníme jejich další použití jinými osobami.

V  červnu jsme usušili seno z mysliveckých pozemků 
a naplnili tak oborohy senem i letninou. V současné době 
zajišťujeme jadrné krmivo na  zimní období. Postupně 
zavážíme plevy a obilní zadinu do zásypů a doplňujeme 
zásoby sole. Naši členové připravují také ke  zkouškám 
myslivecké psy.

Pro děti ze  školy Stochov (4.  třída s  doprovodem 2 
učitelů), jsme zajistili dvoudenní akci „Myslivcem 
na zkoušku“ u  chaty v Srbech. Celodenní (i noční) akci 
připravili hlavně myslivci ze Stochova. V programu byla 
návštěva honitby, myslivecká stezka, povídání o  zvěři, 
střelba ze  vzduchovky, rozpoznávání zvěře, ukázky 
práce loveckých psů, ukázky loveckých zbraní, večerní 
promítání o  zvěři žijící v  našem okolí, ale i  vaření 
myslivecké stravy, večerní opékaní vuřtů apod.

Václav Štáfek, myslivecký hodpodář
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ZPRÁVY ZE SOKOLA 
Sokol Kačice startuje nový cvičební rok 2022/2023.
Prázdniny nám skončily a naše jednota v pondělí 5. září 2022 zahájila nový cvičební rok 
2022/2023. Opět se můžete těšit na činnost svých oddílů a dalšího cvičení. A vedení naší 
sokolské jednoty se připravuje na složitou zimu.

ačněme tím veselejším. 
Máme tu nový cvičební rok. 
V  z á ř í n á m o p ě t 

o d s t a r t o v a l a č i n n o s t o d d í lů 
všestrannosti , stolního tenisu 
i  badmintonu. K  tomu se  přidává 
kondiční cvičení pro ženy a  dále 
cvičení pro předškoláky – Děti 
na startu. Nesmíme zapomenout ani 
na  pravidelné zimní tréninky 
přípravky SK Kačice.

Jsme rádi, že činnost oddílů 
stoupá. Jak naše cvičení navštěvuje 
s tá le v í ce č l enů , t ak s toupá 
i návštěvnost cvičení dalších oddílů, 
které se  konají v  naší sokolovně. 
Zapojit se do cvičení můžete i  vy – 
a k t u á l n í r o z v r h n a l e z n e t e 
na nástěnkách a na internetu.

A  pokud chcete možnosti cvičení 
v  naší Sokolovně rozšířit a  stát 
se  naším cvičitelem, případně vést 
své vlastní „komerční cvičení“, 
neváhejte kontaktovat náčelníka naší 
jednoty, určitě najdeme možnosti 
realizace.

M i m o p r a v i d e l n á c v i č e n í 
připravujeme na  podzimní měsíce 
i naše tradiční akce. V sobotu 8. října 
uctíme památný Den sokolstva. 
V  př ípadě př íznivého počasí 
se  zúčastníme celorepublikové akce 
Noc sokolských světel. Vypustíme 
několik světel na  rybníku Chobot. 
Zástupci naší jednoty se  poté 

zúčastní pietní akce na  kladenském 
sletišti.

28.  října opět pořádáme Sokolský 
běh republiky. Opět se  jedná 
o  celorepublikovou sokolskou akci, 
které se  minulý rok účastnilo 
necelých 5000 běžců všech věkových 
kategorií. Slavit pohybem se  tak 
mohlo skutečně kdekoliv. A ne jinak 
tomu bude letos.

V  sobotu 5.  l istopadu bude 
následovat naše tradiční posvícenská 
zábava. Na  listopad plánujeme další 
ročník svatomartinského turnaje 
ve  stolním tenise. Přesný termín 
a  propozice najdete včas na  našem 
webu a sociálních sítích.

Jak bylo nastíněno v úvodu, kromě 
těch hezkých věcí nás čekají i  ty 
nemilé. V  současné době drahých 
energií se  vedení naší jednoty 
připravuje na velice náročný provoz 
v zimním období. Problémy drahých 
energií nejsou samozřejmě problémy 
j e n n a š í j e d n o t y, a l e týk a j í 
se i ostatních organizací. Scénářů, jak 
by mohla zima vypadat je několik. 
T í m n e j h o r š í m p r o n á s j e 
z a k o n z e r v o v á n í s o k o l o v n y 
a ukončení činnosti po dobu zimních 
měsíců. Obáváme se, že tato varianta 
by ještě více zhoršila technický stav 
sokolovny a  její otevření na  jaře by 
bylo velice náročné, ne-li nemožné – 
toto je naše zkušenost z covidového 

období, kdy se  většina prostor 
sokolovny musela vytápět, i  když 
zde nebyl žádný provoz. Pevně 
věříme, že k  nejhorším krokům 
nedojde a  zimu zvládneme bez 
omezení provozu. V  tomto je nám 
velikou oporou. Obec Kačice, která 
n á m v e l k o u mě ro u p ř i s p í v á 
na energie. Za  to jí velice děkujeme. 
Vedení naší jednoty chce i  tak být 
připraveno a  díky práci bratra 
hospodáře a sestry starostky, žádáme 
o vypsané granty a dotace na provoz 
a  vybavení sokolovny. Věříme, že 
budeme úspěšní.

Na provoz může samozřejmě 
přispět každý. Buď se  můžete stát 
členy naší jednoty a  přispět tak 
členským příspěvkem (informace jak 
se  stát členem naleznete na webu), 
nebo nás můžete jen podpořit 
fi n a n čn ě i  d r o b ným d a r e m . 
Děkujeme.

Všem našim členkám a  členům, 
všem spoluobčanům a  přátelům 
Sokola přejeme krásné prožití 
podzimu a  těšíme se  na setkání 
v naší sokolovně.

Pro podrobný rozvrh a  všechny 
a k c e s l e d u j t e n á š w e b 
www.sokolkacice.cz, náš facebook 
www.fb.com/sokolkacice, instagram 
@ s o k o l k a c i c e a  n á s t ě n k y 
u sokolovny.

Michal Hrotík, náčelník jednoty.

  neděli 8.  května jsme se  zúčastnili FINÁLE 
S t ř e d o č e s k é h o k r a j s k é h o p ř e b o r u 
v minivolejbalu 2022 na volejbalových kurtech 

v areálu TJ EMÉ Mělník v kategorii – žlutý minivolejbal 
(30  týmů) a  červený minivolejbal (30  týmů). V  obou 
kategoriích jsme skončili v  druhé polovině výsledkové 
tabulky, ale ne na posledních místech. 

Účastí na  tomto finálovém turnaji, kde jsme hráli 
s  týmy celého Středočeského kraje, jsme získali mnoho 
herních zkušeností a  chuť do  dalších volejbalových 
tréninků. Ty jsou nezbytné pro úspěšné zvládnutí zápasů 
v příští sezóně 2022/2023. V té budeme hrát mimo žlutý 

a červený minivolejbal i v kategorii modrý minivolejbal, 
kde se  v  podstatě již hraje klasický volejbal, jehož 
základem je podání, přihrávka, nahrávka a útočný úder. 
Novou sezónu začínáme krátkým soustředěním ve dnech 
27. – 29. 08. na našich kurtech v Tuchlovicích.

Pro dívky, které mají zájem o účast na našich trénincích 
a turnajích ve žlutém, červeném a modrém minivolejbale, 
je důležitá chuť trénovat a také rok narození 2012 -2015.

Tréninky probíhají, když situace dovolí, každé pondělí 
a středu v tělocvičně základní školy v Tuchlovicích nebo 
na volejbalových kurtech VK Tuchlovice od 17. hodin.

Trenér III. třídy Ondřej Pilný, e-mail dpl@volny.cz

Barevný minivolejbal 2014 + 1 rok – 2 roky VK 

http://www.sokolkacice.cz
http://www.fb.com/sokolkacice
mailto:dpl@volny.cz
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KONTAKTNÍ 
INFORMACE 
OBECNÍ ÚŘAD KAČICE 
Masarykova 20 
Tel.: 312 655 623 
Mobil: 723 526 534,
Email: info@kacice.cz

Libor Němeček, starosta
Email: nemecek@kacice.cz,
Tel.: 724 188 882
Daniela Veselská, místostarostka
Email: veselska@kacice.cz

Úřední hodiny:
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St 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
Čt 07:00 - 11:30
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Tisk zpravodaje:
Tiskárna Didot, spol. s r. o.

Redakční rada:
Daniela Veselská,
Jitka Slámová,

Příprava zpravodaje:
Petra Klíčová,

Jazyková korekce:
Jitka Jindáčková

Za obsah článků odpovídají jejich 
autoři. Články mohou 
být redakčně kráceny. Všechny 
články prošly jazykovou korekcí.

Adresa pro zasílání příspěvků 
a inzerátů do Kačického 
zpravodaje: info@kacice.cz

Termín Akce Pořádá

23. – 24. 9. 2022 Volby do zastupitelstva obce Kačice pátek 14-22 hod.

sobota 8-14 hod.

15.10.2022 Podzimní slavnosti Obec Kačice

listopad 2022 II. Svatomartinský turnaj ve stolním 
tenisu

TJ Sokol Kačice

5.11.2022 Posvícenská zábava TJ Sokol Kačice

12.11.2022 Lampiónový průvod Kačice letí z.s.

26.11.2022 Adventní trhy – otevřené dvorky Obec Kačice

3.12.2022 Mikulášská besídka, následně zábava 
pro dospělé

TJ Sokol Kačice

26.12.2022 Vánoční turnaj v badmintonu TJ Sokol Kačice

prosinec 2022 Vánoční běh Metod Fikes

PLÁN AKCÍ

Přenosná volební 
urna

Přenosná volební urna je určena 
pro imobilní občany, kteří se 
nemohou dostavit do volební 
místnosti. Již nyní je možné aby se 
zájemci přihlásili na obecním úřadě 
telefonicky na 312 655 623 nebo e-
mailem info@kacice.cz.

Adventní trhy - 
otevřené dvorky

Vyrábíte různé dekorace? Pečete? 
Šijete? Pokud byste měli zájem své 
výrobky prezentovat a prodávat, již 
teď se můžete přihlásit na Adventní 
trhy - otevřené dvorky na e-mail 
info@kacice.cz nebo telefonicky na 
312 655 623.
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